
Kort verslag presidium d.d. 22 juni 2023                                              Pagina 1 van 2 

 

 

  

 

Kort verslag presidium 22 juni 2023 

Aanwezig: A. van Erk (voorzitter), F. Evers (BBH), R. Heemskerk-Rekké (Bloeiend Hillegom)K. 
Langeveld (CDA), L. Pijnacker (VVD), J. Out (D66), H. de Hoog (GroenLinks), H. Cornet 
(HvH), Y. Hermans (griffier, verslag)  

  
Afwezig: R. Semrek (D66) 
 

1.  Opening en vaststellen agenda 
De voorzitter opent de vergadering om 20.45 uur. Het presidium stelt de agenda conform 
vast. 
 

2.  Vaststellen verslag d.d. 17 mei 2023 
Conform vastgesteld. 
 

3.  Mededelingen / ingekomen stukken 
De griffier meldt de voortgang van de werving voor een nieuwe griffiemedewerkster. 
Inmiddels 4 reacties. Tot eind juni kunnen kandidaten reageren. 

 
4.  Actualiseren actielijst 

Geen opmerkingen. 
 

5.  Organisatieontwikkeling en samenwerking in de regio 
▪ Samenwerking in de regio 
Dhr. Langeveld meldt dat in het vooroverleg Holland Rijnland is gesproken over de Regionale 
Investeringsagenda (RIA).  Afgesproken is dat er een krachtig signaal af wordt gegeven over 
de RIA. Het cluster constateert dat tot nu toe niet heel veel daadkracht is wat betreft deze 
agenda vanuit Holland Rijnland. De reden van afgelasting van de geplande avond op 21 juni 
was dat er niets lag om input op te geven. Het cluster Duin- en Bollenstreek zal ook 
inbrengen in de vergadering van het AB dat er een brief over de RIA en de stand van zaken 
naar de raden moet worden gestuurd.   
Een nieuwe datum voor een radenbijeenkomst is inmiddels gepland. Dit is 20 september.  
 
▪ Organisatieontwikkeling 
Voorzitter meldt de volgende zaken: 
- HLTsamen:  Het positieve nieuws is dat er op dit moment meer mensen binnen komen 

dan er weg gaan. Aanstaande maandag is er een bijpraatsessie voor de colleges. Lisse en 
Teylingen zien inmiddels ook de problemen. 

- Vacature gemeentesecretaris: De vacature is intern uitgezet. Er is inmiddels 
belangstelling getoond. Mocht uiteindelijk niet intern geworven kunnen worden dan 
wordt de vacature extern uitgezet. In de profielschets is wel gevraagd om meer balans 
tussen de werkzaamheden als gemeentesecretaris / directeur HLTsamen. 

 
6.  Raadsagendaplanning 

▪ Het vervolg op de startnotitie wonen moet aan de RAP voor dit najaar worden 
toegevoegd.  

▪ Op 26 oktober zal de eerste behandeling van de programmabegroting (o.a. algemene 
beschouwingen) worden gehouden. De raadscommissie die oorspronkelijk gepland 
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stond voor 26 oktober zal worden verplaatst naar 25 oktober. Dit was de datum voor de 
beeldvormende commissie. Deze laatste zal helemaal komen te vervallen. De griffier zal 
de raad informeren en dit intern doorgeven. 

▪ Het presidium verzoekt de griffier een de ontwerp erfgoedverordening door te sturen 
naar raads- en burgerleden. 

▪ Verzocht wordt om als er veel voorstellen op de agenda staan, ook te kijken naar 
eventuele agendering op een beeldvormende avond, als daar ruimte voor is. 

Acties: griffier 
 

7.  Startnotitie Grip op Samenwerking 
De notitie is akkoord. De griffier zal het stuk met het verzoek  wie belangstelling heeft om in 
de werkgroep plaats te nemen toesturen aan de raads- en burgerleden. Als er meer mensen 
zich aanmelden dan zal het presidium in de eerstkomende vergadering een keuze maken. 
Het presidium bepaalt naast raadsleden ook burgerleden zich kunnen aanmelden.  
Actie: griffier 
 

8.  Concept Verordening klankbordgesprekken burgemeester 
Het presidium is akkoord. De verordening zal worden geagendeerd  voor de 
raadsvergadering van 21 september. 
 

9.  Werkgroep LHBTIQ+ 
Het beleid rondom LHBTIQ+ is meegenomen in de Maatschappelijke Agenda. Mw. Pijnacker 
ziet graag dat er vanuit de gemeente in communicatief opzicht wat meer aandacht komt 
voor dit onderwerp, bijvoorbeeld op die momenten waarop de regenboogvlag wordt 
gehesen. 
 

10.  Rondvraag 
▪ Griffier: 
Soms wordt tijdens een commissie van een hamerstuk een bespreekstuk gemaakt. 
Onduidelijk is wat de afspraken zijn hieromtrent zijn. In het verleden werd bij de melding 
door een fractie ook de reden aangegeven. 
Afgesproken wordt dat alleen gemeld hoeft te worden dat het hamerstuk een bespreekstuk 
wordt. De reden hoeft niet vermeld te worden. 
▪ Mw. Heemskerk: 

- In het BRIS is de laatste tijd niet meer terug te vinden hoe er gestemd is tijdens 
raadsvergaderingen. De griffier geeft aan dat zij dit in het griffieteam zal bespreken. 
Actie: griffier 

- Zij vraagt zich af hoe het zit met de zwarte doeken op de kermis. De voorzitter geeft 
aan dat deze niet meer ingezet zullen worden. 

▪ Mw. De Hoog: 

- Zij geeft aan dat zij als nieuw verkozen raadslid het afgelopen jaar veel zelf moest 
uitvinden als gaat om bijvoorbeeld processen en procedures. Ook in het verleden 
gemaakte afspraken zijn bij haar niet altijd bekend. Ze ziet graag een collectieve 
inwerksessie / teambuilding over o.a. wat de regels zijn. De griffier zal de 
mogelijkheden onderzoeken 
Actie: griffier 
 

11.  Sluiting 
De voorzitter sluit de vergadering om 21.40 uur. 

 


